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اگر از شهدا اثر نگیریم در حقیقت به خودمان باختیم

 جمعه ۱۸ اسفند ۱۴۰۲ - ۰۸:۲۵ شناسه خبـر : ۱۳۸۵۳۱

فرمانده فراجا گفت: اگر از شهدا اثر نگیریم در حقیقت به خودمان باختیم؛ همان طور که شهید باکری از امام 
حسین(ع) آموخت و وقتی برادرش به شهادت رسید چون نتوانست همه رزمندگان را برگرداند برادرش را هم تفاوت

 قائل نشد.

به گزارش گروه اجتماعی موج خبر، مراسم سالگرد شهیدان مهدی و حمید باکری با حضور سردار احمدرضا رادان

فرمانده فراجا، سردار محمد کوثری، خانواده شهدا و جمعی از آحاد مردم در تالار وزارت کشور برگزار شد.

سردار رادان در این مراسم دقایقی به سخنرانی پرداخت و با اشاره به اینکه شهدا اجازه میدهند کسانی برای آنها یاد بود

بگیرند تا بر سر سفره شان سهیم شوند، گفت: از شهیدان باکری تشکر میکنیم که اجازه دادند من و شما امشب مهمان
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آنها باشیم که این اثر وجودی آنهاست و تمام شدنی هم نیستند.

وی افزود: اسفند در دوران دفاع مقدس ماه عجیبی بود و عملیات های پی در پی غرور آفرین در این ماه به وجود آمد.

عملیات های خیبر، بدر، کربلای 5 و ... که موفقیت انها بدون رمز و راز نبوده. امروز بعد از 40 سال بهتر به آن مسائل

پی می بریم. فرماندهان بزرگی را هم در اسفند از دست دادیم و به سوگ شهدایی چون همت، باکری ها، تجلایی و ...

نشستیم.

سردار رادان خاطرنشان کرد: خدمت بزرگی رسیدم که به من گفتند دعای یا مقلبالقلوب، فقط برای دگرگونی طبیعت

به کار نمیرود و در حقیقت دل دگرگون میشود؛ بعد اشاره کرد در مراسم شهدا از تشییع تا تکریم در حقیقت خدا

احسن حال را برای دل مردم رقم میزند. برای همین میبینید در راهیان نور جوانان چطور صورت به خاکی میمالند که

شهدا انجا قدم زدند.

وی گفت: نقل است شهدا جاودانه هستند. شهیدان باکری چند سال از شهادتشان میگذرد اما گویی برای دوستان و مردم

و جوانان هنوز تازگی دارد. واقعا دلیل اینکه می گوییم شهدا جاودانه هستند چیست؟ درحالی که عزیزان ما هم که از

دنیا میروند فراموش میکنیم. رمز و راز آنچیست؟ شهدا کربلایی میشدند تا کربلا بیافرینند برای همین هر عملیاتی

عاشورا شد.

فرمانده فراجا بیان داشت: ببینیم شهیدان باکری چطور جاودانه شدند؟ رزمندگان ما زمانی که پا به عرصه انقلاب

داشتند باید سه خصلت در خود محیا میکردند که همان آنها را جاودان کرد و اگر میخواهیم راهشان را ادامه دهیم باید

رمز و راز آنها را بدانیم.

وی ادامه داد: باید سه بعد و حالت را مثل شهدا داشته باشیم، آنها اول پذیرفتن امت بشوند یعنی باید رهرو مسیر باشند.

امت به امام نیاز دارد یعنی شهید میگوید حاشا که به جز حرف امام حرفی بزنم. کدام امام؟ امام روحاالله و امام خامنهای

و این امت امام دار مکتب و ایدئولوژی خود را از راه سرخ امام حسین(ع) میگیرند.

سردار رادان خاطرنشان کرد: وقتی شهیدی اینگونه باشد مثل شهید باکری میشود و برادر را نسبت به رزمندگان دیگر

متفاوت نمیبیند و حتی کارهای سخت تر را به او میدهد. حمید نیز برادرش را سمعا و طاعتا اطاعت میکند.

وی افزود: آقا مهدی تنها در ارومیه منحصر نمیشود. او در نقده نقشآفرینی کرد و در آن سرمای سخت طوری رفتار
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میکند که گویی هر سختی در ذهن شهدا عین حلاوت است. گرمای جنوب در برابر اراده آنها سر تسلیم فرود می آورد.

چنین فردی با این روحیات خود را خدمتکار میبیند حتی وقتی شهردار می شود. برای او سپاهی و بسیجی و ارتشی

ندارد. همه برادر هم هستند. این است قصه عشق شهدا که درس میدهد.

این فرمانده دوران مقدس گفت: اگر از شهدا اثر نگیریم در حقیقت به خودمان باختیم؛ همان طور که شهید باکری از امام

حسین(ع) آموخت و وقتی برادرش به شهادت رسید چون نتوانست همه رزمندگان را برگرداند برادرش را هم تفاوت قائل

نشد. اگر سختی و شیرینی هست برای همه است اما سختی بیشتر برای فرمانده است.

وی افزود: کسانیکه آرزو دارید مهدی و حمید شوید و یا مدافع حرم شوید اگر امت و رهرو نبودید و مکتب نداشتید

نمیتوانید مثل شهدا شوید. میتوانید بجنگید اما در کدام جبهه مهم است؟

سردار رادان بیان داشت: امروز هم جنگ ادامه دارد. قصه رزمندگی در جبهه ها هم ادامه دارد. دشمن هم هنوز تحریم و

فتنه و دشمنی میکند. اما یادمان باشد کسی که به امام خودش پشت کند به امام زمان(عج) هم پشت خواهد کرد.

انتهای پیام/

انتهای پیام/
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